
 
 

Skolebestyrelsesmøde d. 26.3.25, kl.17.00-19.30,  

Afd. Gudme 
 

30 sekunders stand up, hvor vi hver især fortæller vores bedste historie fra skole/SFO 

siden sidste møde.  

Sanne styrer os 

Referat: Stine 

Afbud: Marianne, Niels, Ole, Matias. 

Ordstyrer: Christian 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min)   

  Godkendelse af dagsorden.  

Referat:  

punktet 4 omkring it udgår. 

 

2. Økonomi & godkendelse af budget (20 min) 

Bilag vedr. skolens budget er nu vedhæftet.  

Der kommer først en status på forbrug 2025 i forbindelse med mødet i april, når vi er 

igennem det første kvartal. 

 

v. Søren  

 

Referat: 

Søren orienterede omkring skolens forventet resultat for 2025. 

Skolen har fået 250.000 kr. ekstra fra en pulje ”skoler i udkantskommuner”.  

 

3. Elevrådets punkt (10 min).  

Nyt fra elevrådet.  

 v. Frederikke 

Referat:  

Elevrådet har arbejdet med den årlige elevrådsdag.  

 

 

 

 

 

 



 
 

 

4. IT-principper, skærme mm. (15 min) – punktet udgår. 

 

Punktet har været sendt ud til alle medarbejdere. Ligeledes har det været behandlet på 

et elevrådsmøde. Arbejdsgruppen vil forsøge at nå et møde inden d.26.3, hvor de kan 

samle op på egne og andres input. Hvis det ikke lykkes at få afholdt et møde, så 

skubbes punktet til april måned. 

 

v. Arbejdsgruppen  

 

Referat: Udsat til april måned 

 

Pause 10 minutter 

 

5. Skoleårets planlægning & Timefordelingsplan (15 min) 

Vi er godt i gang med det kommende skoleårs planlægning. Timefordelingsplanen er 

der blevet arbejdet med i ledelsesteamet og ude blandt medarbejderne. Bilag 

eftersendes af Ole senest fredag. 

 

v. Ole og Søren 

 

Referat: 

Søren orienterede om skoleårets planlægning og hvem der skal være primære lærer, 

er på plads. Der arbejdes med at få de enkelte faglærere på plads nu.  

Søren orienterede om timefordelingsplanen og fremlagde et udkast for 2025/26. Der 

blev foretaget en afstemning, hvor der var flertal for at bibeholde det vejledende 

timetal for tysk. Søren tager timefordelingsplanen med retur og opdaterer. Der 

indkaldes til et ekstraordinært møde hvor der orienteres på ny. 

 

 

6. Skolebestyrelsens årshjul genbesøges (10 min) – punktet udgår 

Et justeret årshjul præsenteres for skolebestyrelsen. Bilag eftersendes senest fredag. 

 

Ole & Søren 

Referat: Punktet er udsat 

 

7. Antimobbestrategi (10 min) 

Arbejdsgruppen orienterer om arbejdet. 

 

v. arbejdsgruppen 

 

Referat: 

Arbejdsgruppen orienterede om de vil undersøge om det er muligt at gøre brug af Red 

Barnets arbejde omkring antimobbestrategi. De faciliterer arbejdet hvor der både 



 
 

udarbejdes en strategi, men også en handleplan for implementering af strategien, hvor 

børn, forældre, lærer inddrages.  

 

8. Årsberetning (10 min) 

Betina ønsker gode input til årsberetningen. 

v. Betina 

Referat: 

Der blev brainstormet på emnet.  

 

9. Forsøg med skolemad (5 min) 

 

Mulighed for deltagelse i forsøg med skolemadsordning. Der er udsendt en 

orienterende skrivelse med rammer mm. for forsøget. Se vedhæftede. Søren løber 

hovedpointer igennem.  

 

v. Søren 

 

Referat: 

Søren orienterede hvad forsøgsordningen med skolemadsordningen går ud på. Der 

blev diskuteret om skolen skal søge om at deltage eller ej. Der var rigtig mange 

ubekendte og disse skal afklares før der kan gives en endelige afklaring om  

 

10. Orientering (10 min) 

Betina: 

Søren: 

Personaleorientering 

Ekstra midler til folkeskolerne i Svendborg Kommune 

Bus 162 

Bekymringsskrivelse fra forældre 

Aflyst undervisning på 6.-9.årgang 

Studietur til Norge (Karen & Sine) 

Lejrskole 2 og 4.årgang 

Skolerejse til Berlin, 8.årgang. 

Andre: 

 

Referat: 

Betina orienterede om at der er ekstra midler til folkeskolerne i Svendborg Kommune – 

der gives ekstra midler på 50.000 pr. elevråd og 450.000 pr. skole til anlægsprojekter.  

 

Søren orienterede om hvad bekymringsskrivelsen fra forældre gik ud på.  

 



 
 

Oversigten over den aflyste undervisning på 6-9 årgang eftersendes, da oversigten 

først var kommet Søren i henne tidligere i dag.  

 

 

 

11. Evt. & kommende punkter (5 min) 

Hvordan tiltrækker vi børnefamilier til skoledistriktet? Punktet medtages som et punkt 

på en af de kommende skolebestyrelsesmøder.  

Dagsorden udarbejdet af Betina, Sanne, Ole og Søren 

  


